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 ملخص:

ىا في هزه الذساظت الإّالجت زإزحر الٙماء العُبراوي ِلى الؤظتراجُجُت الأمىُت          هزا الٙماء ورل٤ بةبشاص  ،جىشٜ

خاـت ،بما ًدمله مً خفاثق ظّلذ مً الذو٥ جذخله في خعاباتها الؤظتراجُجُت ،ظهت الزي جدى٥ لعاخت للمىا

صمت الإىاظهت التهذًذاث العُبراهُت ،لأمجها الٝىمي  االفحن التي بِخبرجه تهذًذ
ا
ش ،٘اجخذث الخذابحر اللا مً خلا٥ جىىٍ

مُت بةمخلاٟ ؤخذر وؤظ تالخ٢ىىلىظُا الشٜ تها البؽشٍ ورل٤ ،في جٝىُت الجُل الخامغ  االإخمشلت شُ الخٝىُاث التي ِش٘

ادة في الٙماء العُبراوي ٢ُت  ،ظُّا مجها لخدُٝٞ الشٍ وبدخالها في خشب و الخٙىٛ ِلى الىلاًاث االإخدذة الأمشٍ

.  الخ٢ىىلىظُا االإخىىسة ،والتي جٙشك ِلى الذو٥ بمخلاٟ ؤسخلت ظُبراهُت ٘اثٝت الزٜت للذخى٥ في خشب مً هزا الىىُ

 اليلماث االإفخاخُت :

  الفحن ،الٝىة العُبراهُت.جُجُت الأمىُت، الٙماء العُبراوي، الأمً العُبراوي ،التهذًذ ،الؤظترا

Summary: 

In this study, we dealt with the impact of cyberspace on the security strategy, by highlighting this space, 

which has turned into an arena for confrontation, with its characteristics that made countries enter it in 

their strategic calculations, especially China, which considered it a threat to its national security, so it took 

the necessary measures to confront cyber threats, through The development of digital technology by own-

ing the latest and fastest technologies known to mankind, represented by the fifth generation technology, 

in an effort to achieve leadership in cyberspace, and superiority over the United States of America and its 

entry into the war of advanced technology, which imposes on countries to possess super-smart cyber 

weapons to enter into a war of This type. 
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